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ZAPISNIK 
 
 
 

20. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 
održane u četvrtak, 13. listopada 2011. god, s početkom u 17,00 sati 

u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 
Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb 

 
 
 
 

Nazočni članovi UO-a: g. Alen Kiđemet, g. Ivan Mustapić, g. Goran Ahel, g. Damir Kolarek, g. Draško 
Mihinjač,g. Dubravko Buden i  Dražen Furdi 
Odsutni: g. Igor Orlić, g. Dorjan Močinić 
Ostali nazočni: g. Zlatko Zubović, Predsjednik NO HSS-a, Igor Sabljak, zapisničar 
Sjednicom je predsjedavao Predsjednik HSS-a g. Alen Kiđemet. 
 
 
 
 
Jednoglasno je usvojen predloženi dnevni red: 
 

1.   Usvajanje Zapisnika 19. sjednice UO održane 6. rujna 2011. 

2.   19. seniorsko i 7. juniorsko EP FIELD Italija, Montevarchi 12. – 18.09.2011. 
 - izvjestitelji: izbornik seniorske reprezentacije g. Dubravko Buden 
 - izvjestitelji: izbornik juniorske reprezentacije g. Damir Kolarek 

3.   1. EP 3D HDH Mađarska, Köszeg  12. – 18.09.2011. 
 - izvjestitelj: povjerenik za 3D streličarstvo i izbornik 3D reprezentacije g. Ivan Mustapić 

4.   2. Europske veteranske igre Italija, Lignano  12. – 18.09.2011. 
 - pismeno izvješće: koordinator g. Boris Savić  

5.   Donošenje Pravilnika o načinu uporabe i prava vezanih za korištenje službenih vozila, 
reprezentacije, mobilnih službenih telefona te potpisivanja narudžbi 

 - predlagatelj: Predsjednik Saveza g. Alen Kiđemet 

6.   Prijedlog budžeta za 2012. godinu  
 - za marketinške aktivnosti, aktivnosti povjerenika za razvoj, za tehnička pitanja, za 
suđenje, Ured Saveza 
 - predlagatelji: Povjerenici – za marketing g. Ivan Mustapić, za razvoj g. Dražen Furdi, za 
tehnička pitanja g. Igor Orlić, za suđenje g. Daniel Žugec, ured Saveza – glavni tajnik Goran Ahel 

7.   Razno : 

- inicijativa za financiranje nacionalnog trenera streličarstva pri HOO za 2012. 

- licenciranje nacionalnih sudaca kako bi i dalje mogli suditi nacionalne 3D turnire 

- potvrda telefonske sjednice vezane uz financiranje nagrada na finalima jadranskog pokala 
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ad 1.  
 
 Zapisnik 19. sjednice UO održane 06. rujna 2011. usvaja se uz jedan suzdržani glas 
 
ad 2.  

  
Jednoglasno prihvaćena izvješća g. Dubravka Budena i g. Damira Kolareka sa  
19. seniorskog i 7. juniorskog EP u FIELD-u, Montevarchi – Italija 12. – 18.09.2011.  
 

ad 3.  
 

Jednoglasno prihvaćeno izvješće g. Ivana Mustapića, izbornika 3D reprezentacije sa 
1. EP 3D HDH Mađarska, Köszeg  12. – 18.09.2011. 
 

ad 4.  
 

g. Alen Kiđemet je pročitao izvješće g. Borisa Savića sa 2. Europskih veteranskih igara u Italiji, 
Lignano  12. – 18.09.2011. 
Izvješće prihvaćeno jednoglasno. 
 

ad 5.  
 

g. Alen Kiđemet, predsjednik streličarskog saveza predočio je članovima UO pravilnik o načinu 
uporabe i prava vezanih za korištenje službenih vozila, reprezentacije, mobilnih službenih 
telefona te potpisivanja narudžbi. Nakon rasprave na temu i glasanja Dva glasa za pravilnik, 
tri protiv i dva suzdržana, pravilnik nije prihvaćen. Donesena je odluka da se pravilnik treba 
doraditi da bi se uskladio sa trenutačno važećim statutom Hrvatskog streličarskog saveza. 
 

ad 6.  
 

Članovi UO su pročitali prijedloge predlagatelja budžeta i vođena je rasprava o tome 
g. Ivan Mustapić predlaže da se prijedlog budžeta prebaci na sljedeću sjednicu UO da bi 
se članovi UO mogli dobro pripremiti i upoznati sa prijedlozima prije nego donesu jednu 
tako važnu odluku. 
 

ad 7.  
 

Razno : 
 
- g. Alen Kiđemet je predložio da se pri olimpijskom odboru pokrene inicijativa za financiranje 

nacionalnog trenera streličarstva. Zbog hitnosti procedure i rokova potrebnih da bi HOO za 
2012. godinu uvrstio u program predlažu se akcije koje će dovesti do upošljavanja 
nacionalnog trenera. Četiri člana UO su za ovaj prijedlog dok su tri bila suzdržana, 
prijedlog je usvojen. S opaskom da će mjesto nacionalnog trenera dobiti osoba koja ima 
najbolje reference za obavljanje tog posla. 

      
- Povjerenik za suđenje pri HSS-u g. Daniel Žugec pismeno je predložio da se tri suca koji 

imaju EAA licencu (IJ-Damir Kolarek, NJ-Krešimir Pregernik i NJ-Slavko Malnar) nakon 
provedene provjere znanja iz poznavanja FITA 3D pravila pred sudačkom komisijom prizna 
licenca nacionalnog suca kako bi i dalje mogli suditi nacionalne 3D turnire.   
Prijedlog jednoglasno usvojen. 
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- Članovi UO prokomentirali su telefonsku sjednicu u kojoj je g. Ivan Mustapić predložio da se 

sa iznosom od 400€ sufinancira nagradni fond finala Jadranskog pokala u skladu sa 
donesenim pravilnikom. Na telefonskom glasanju je 5 članova UO bilo za i tri su bili protiv.   
g. Alen Kiđemet je navedeni iznos predao g. Ivanu Mustapiću na što se on zahvalio te je 
rekao da je navedeni iznos on podmirio vlastitim sredstvima a da se ovaj iznos prenamjeni za 
neki drugi projekt unutar HSS-a. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zagreb, 13. listopada 2011. 

 
 
 

Zapisničar:   Predsjednik saveza: 
 

Igor Sabljak   Alen Kiđemet 
                        


